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Çerkezköy’den Fas’a Tİcaret KöprüsüÇerkezköy’den Fas’a Tİcaret Köprüsü
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası tarafından FAS’a �ş ve fuar gez�s� düzenlend�. Oda Yönet�m Kurulu ve İş �nsanlarının
katılım sağladığı �ş seyahat�nde yatırım fırsatları değerlend�r�ld�. 

Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası öncülüğünde düzenlenen
organ�zasyonla Oda Yönet�m
Kurulu ve Üyelerden oluşan İş
İnsanları heyet�, yen� t�car�
anlaşmalara �mza atmak ve
networkler�n� gen�şletmek
amacıyla Fas’ta düzenlenen ICCX
North Afr�ca Fuarı �le B2B
görüşmeler�ne katılım sağladı.

Fas Büyükelç�s� ve T�caret
Ateşes� �le B�r Araya Gel�nd�

Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası �ş �nsanları heyet� öncel�kle
Fas Büyükelç�s� Mustafa İlker Kılıç
ve T�caret Ateşes� Burcu Özergül
Çolak �le Fas’ın tanıtımını �çerek
toplantıda b�r araya geld�.

Balkan İş ve Yatırım ForumuBalkan İş ve Yatırım Forumu
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m Kurulu
Başkanı Ahmet Çet�n, Yönet�m Kurulu Üyes� Ufuk Mangır
�le b�rl�kte Ed�rne Val�l�ğ� ev sah�pl�ğ�nde düzenlenen ve 11
Balkan Ülkes�n�n katılım sağladığı “Balkan İş ve Yatırım
Forumu”na katılım sağladı. 

Programa ayrıca T.C. T�caret Bakanı Dr. Ömer Bolat, T.C.
Sanay� ve Teknoloj� Bakanı Mehmet Fat�h Kacır, 11 Balkan
Ülkes�n�n Bakan ve Bakan Yardımcıları, Ed�rne Val�s�,
Tek�rdağ Val�s�, Oda ve Borsa Başkanları ve İş İnsanları
katılım sağladı. 

Balkan Ülkeler� �le karşılıklı yatırım fırsatlarının
değerlend�r�ld�ğ�, bölge tanıtımlarının gerçekleşt�r�ld�ğ�
forumda çeş�tl� paneller de düzenled�.              Devamı 2'de

Fas’tak� t�caret fırsatlarının
görüşülmes�n�n ardından
Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası Yönet�m Kurulu Başkanı
Ahmet Çet�n, üret�m üssü
bölgem�z ve t�caret fırsatları
hakkında b�lg�ler verd�.

Fuar Z�yaret� ve B2B

Düzenlenen toplantının ardından
ICCX North Afr�ca Fuarı z�yaret
ed�ld�.  Çerkezköy TSO tarafından
sağlanan g�r�ş�mler �le katılımcı  �ş
�nsanları heyet� kend� sektörler�ne
uygun olarak bel�rlenen Faslı �ş
�nsanları �k�l� �ş görüşmeler�
gerçekleşt�r�ld�. Gerçekleşen
görüşmelerle yen� t�caret fırsatları
�ç�n kapılar aralandı.
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Balkan İş ve Yatırım Forumu

Ed�rne'de val�l�ğ�n ev sah�pl�ğ�nde, T�caret
Bakanlığı �le Sanay� ve Teknoloj� Bakanlığı
h�mayeler�nde, Dış Ekonom�k İl�şk�ler Kurulu
(DEİK) ve Türk�ye İhracatçılar Mecl�s�n�n
(TİM) destekler�yle düzenlenen Balkan İş ve
Yatırım Forumu başladı.

Ed�rne Val�s� Yunus Sezer, kenttek� b�r
otelde düzenlenen forumun açılış
konuşmasında, Balkan şeh�rler�n� b�rb�r�ne
bağlayarak doğacak s�nerj� �le bütün ülkelere
katma değer oluşturacak yen� alanların
açılmasını amaçladıklarını söyled�.
Sezer, toplantının bütün Balkan ülkeler�n�n
b�r araya get�r�lmes� açısından ayrı b�r önem
arz ett�ğ�n� �fade ett�.
Türk�ye'n�n Avrupa'ya açılan kapısı
Trakya'nın eşs�z konumuyla Türk�ye'n�n
üret�m ve loj�st�k üssü olduğunu bel�rten
Sezer, "Yunan�stan ve Bulgar�stan'a açılan
dört kara sınır kapımız, dem�r yolu
kapılarımızla beraber güzel ve kad�m
şehr�m�z Ed�rne, Balkanlar ve Avrupa �le
yapılan t�caret�n de en öneml� kapılarından
b�r tanes�d�r.

Ed�rne'de val�l�ğ�n ev sah�pl�ğ�nde, T�caret Bakanlığı �le Sanay� ve Teknoloj� Bakanlığı h�mayeler�nde, Dış Ekonom�k İl�şk�ler Kurulu
(DEİK) ve Türk�ye İhracatçılar Mecl�s�n�n (TİM) destekler�yle düzenlenen Balkan İş ve Yatırım Forumuna Çerkezköy T�caret ve
Sanay� Odası Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n ve Yönet�m Kurulu Üyes� Ufuk Mangır katılım sağladı.

Ek�m 2024

Yalnızca zeng�n tar�h� �le değ�l aynı
zamanda modern sanay� tes�sler�, loj�st�k
avantajları ve ver�ml� topraklarıyla da
t�caret�n kalb�nde yer almaya aday b�r
�l�m�zd�r. Coğrafyamızın sunmuş olduğu bu
�mkanları, bu potans�yel� en �y� şek�lde
değerlend�rmek amacıyla bu forum b�z�m
�l�m�z açısından son derece öneml� b�r
toplantıdır." d�ye konuştu.

"AMACIMIZ GÖNÜL KÖPRÜLERİ
KURMAK"

Sezer, devletler ve �ş �nsanları arasındak�
�l�şk�ler�n b�r organ�zasyon kapsamında b�r
araya get�r�lmemes�n�n, oradan beklen�len
katma değer�n elde ed�lmes�ne engel
olduğunu d�le get�rd�.

Balkanlar İş ve Yatırım Forumu ve benzer�
toplantıların Balkanlar'dak� mevcut
kapas�ten�n değerlend�r�lmes�, artırılması,
mevcut t�caret hacm�n�n katbekat daha
ötes�ne g�d�lmes� açısından çok değerl� ve
öneml� olduğunun altını ç�zen Sezer, "Bu
manada Ed�rne'm�z�n ev sah�pl�ğ�nde
gerçekleşt�r�len bu toplantıya kıymetl�
bakanlarımızın ve sektör tems�lc�ler�n�n
verm�ş olduğu destek çok öneml�. İnşallah
bu toplantı ve bu forum �lk� olur ve bundan
sonra da benzer toplantılarla bütün
Balkanlar'ı b�r araya get�r�r�z. Amacımız,
Balkanlar'ın sembolü olan köprüler�, gönül
köprüler�yle b�rb�r�ne bağlamak, bütün
Balkan şeh�rler�n� b�rb�r�ne bağlamak ve
buradan doğacak s�nerj� �le beraber de
bütün ülkelere katma değer oluşturacak
yen� alanların açılmasına ves�le olmak."
ded�.

TİM Başkanı Mustafa Gültepe de Balkan İş
Forumu'nun Balkanlar'la olan t�caret hacm�n�
artırmak ve ekonom�k �şb�rl�kler�n�n daha da
güçlend�rmek adına öneml� b�r program olduğunu
söyled�.

Türk�ye’n�n hem d�plomat�k hem t�car� �l�şk�ler�
açısından Balkanlar'ın stratej�k konuma sah�p
olduğunu bel�rten Gültepe, �hracat ve yatırımlardak�
artışın stratej�k bağın ne kadar der�nl�kl� olduğunu
ortaya koyduğunu �fade ett�.

31 BİN 583 FİRMANIN 11 BALKAN ÜLKESİNE
İHRACAT

Gültepe, 2023 yılında Türk�ye'den 31 b�n 583
f�rmanın 11 Balkan ülkes�ne �hracat
gerçekleşt�rd�ğ�n� vurgulayarak, "2023 yılında 11
Balkan ülkes�ne toplam 22,6 m�lyar dolarlık �hracat
gerçekleşt�rd�k. Bu yılın ocak-eylül dönem�ndek�
�hracatımız 19,5 m�lyar dolara ulaştı. Geçen yıla
göre yüzde 15,5 artıdayız. Aynı dönemde,
Balkanlar'a �hracatımızın toplam �hracatımızdak�
payı yüzde 8,8’den yüzde 10,1'e yükseld�" ded�.

BAŞKAN ÇETİN BAKAN BOLAT İLE GÖRÜŞTÜ

T.C. T�caret Bakanımız Dr. Ömer Bolat �le b�r
araya gelen Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n,
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası’nın  
bölgem�z ve �ş �nsanlarımıza yönel�k
gerçekleşt�rd�ğ� projelerden bahsederek,
gerçekleşt�r�lmes� planlanan çalışmalar
hakkında da b�lg�ler verd�.

Başkan Ahmet Çet�n, programda emeğ�
geçenlere ve ayrıca Ed�rne T�caret ve Sanay�
Odası Yönet�m Kurulu Başkanı H. Seza�
Irmak’a teşekkürler�n� �leterek katılımcılara
hayırlı ve bol bereketl� kazançlar d�led�.
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Ekİm Ayı Meclİs Toplantısı Gerçekleştİ

Saygı Duruşunda bulunulması ve
İst�klal Marşımızın okunmasının
ardından, Eylül ayı gel�r, g�der bütçe
�zleme raporu ve m�zanı oy b�rl�ğ� �le
�bra ed�ld�. Gündem�n 3. Maddes�nde
yer alan Oda faal�yetler� hakkında
b�lg�lend�rme yapılması, Oda Genel
Sekreter� Seçk�n Bayraktar
tarafından gerçekleşt�r�ld�. Aylık
faal�yet sunumunun ardından d�lek
ve temenn�ler bölümünde, mecl�s
üyeler�, f�k�r ve görüşler�n� bel�rtt�.
D�lek ve temenn�ler bölümünün
ardından Ek�m Ayı mecl�s toplantısı
sona erd�.

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası Ek�m ayı mecl�s toplantısı Mecl�s Başkan Vek�l� Nazan Çoban
başkanlığında gerçekleşt�. 
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ÇTSO’DA Kanser Farkındalık Toplantısı

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası,
Opt�med Hastanes� �le b�rl�kte
Kanser Farkındalık toplantısı
gerçekleşt�rd�.

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Konferans Salonu’nda düzenlenen
toplantıya Odamız Yönet�m Kurulu
Başkanı Ahmet Çet�n de katılım
sağladı. Kanser farkındalık ayında,
farkındalık oluşturmak adına
düzenlenen toplantıda b�rçok öneml�
b�lg�ler ver�ld�.

Opt�med Hastanes� Tıbb� Onkoloj�
Uzmanı Uzm. Dr. Shute Al�a Dae ve
Radyasyon Onkoloj�s� Uzmanı Uzm.
Dr. Erkan Göcen, kanser türler�,
erken teşh�s ve süreçler hakkında
b�lg�ler verd�.

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası, Opt�med Hastanes� �le b�rl�kte Kanser Farkındalık toplantısı
gerçekleşt�rd�.

KANSER NEDİR?

Odamız Yönet�m Kurulu Başkanı
Ahmet Çet�n’�n selamlama
konuşmasının ardından �lk konuşmacı
olarak kürsüye gelen ve kısaca
kanser�n tanımını yapan Opt�med
Hastanes� Tıbb� Onkoloj� Uzmanı Uzm.
Dr. Shute Al�a Dae, “Her hücren�n
hayatı boyunca bell� b�r bölüneb�lme
sayısı vardır. Sağlıklı b�r hücre,
gerekt�ğ� yerde ve gerekt�ğ� kadar
bölüneb�leceğ�n� b�l�r. Buna karşın
kanser hücreler�, 

bu b�l�nc� kaybeder, kontrolsüz bölünmeye
başlar ve çoğalır. Kanser hücreler�
b�r�kerek tümörler� oluştururlar. Eğer
kanser hücreler� oluştukları tümörden
ayrılırsa, kan ya da lenf dolaşımı aracılığı
�le vücudun d�ğer bölümler�ne g�deb�l�rler.
G�tt�kler� yerlerde tümör kolon�ler� oluşturur
ve büyümeye devam ederler. Kanser�n bu
şek�lde vücudun d�ğer bölgeler�ne
yayılması olayına metastaz adı ver�l�r” ded�.
SORU CEVAP
Sunumların ardından, Uzm Dr. Dae ve Uzm
Dr. Göçen, katılımcılardan gelen soruları
yanıtladı.
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Almanya Pazarı, Yatırım Fırsatları

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası ve Türk Alman T�caret Odası �ş b�rl�ğ�nde Almanya Pazarı, Yatırım
Fırsatları sem�ner� gerçekleşt�r�ld�.
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Üyeler�n�n faydasına olacak eğ�t�m ve
sem�nerler�n� sürdüren Çerkezköy
T�caret ve Sanay� Odası tarafından
Almanya Pazarı, Yatırım Fırsatları
sem�ner� gerçekleşt�r�ld�. Oda
Konferans Salonunda düzenlenen
sem�nere Çerkezköy T�caret ve
Sanay� Odası Yönet�m Kurulu
Başkanı Ahmet Çet�n, TD-IHK Genel
Sekreter� Okan Özoğlu, Çerkezköy
TSO Yönet�m Kurulu Üyeler�, TD-IHK
Genel Sekreter Yardımcısı Sevg�
Kalaycı, Proje Yönet�c�s� Ezg� Erdem,
Avukat Mel�s Ersöz Koca ve Oda
üyeler� katıldı. 

“BURASI SİZİN EVİNİZ”

Programda açılış konuşmasını
gerçekleşt�ren Yönet�m Kurulu
Başkanımız Ahmet Çet�n,
“Üyeler�m�z�n faydalanab�leceğ�
eğ�t�m ve sem�nerler� sürdürüyoruz.
Üret�m üssü bölgem�z� aynı zamanda
b�r t�caret üssü konumuna da
get�rmek �ç�n çalışıyoruz.
Gerçekleşt�rd�ğ�m�z �ş b�rl�kler�,
eğ�t�mler sem�nler de bu yolda b�r
adım. Üyeler�m�z�n yurtdışına
açılması, �hracata �lk adımlarını
atmaları da b�zler �ç�n öneml�. 

�TD-IHK’nın verd�ğ� h�zmetlere de
değ�nen Özoğlu, “V�ze yazılarının
düzenlenmes�, ş�rket kuruluşları ve
teşv�kler hakkında güncel b�lg�ler, �k�
ülke pazarına �l�şk�n danışmanlık,
gümrük, verg�, hukuk konusunda
danışmanlara yönlend�rme, ş�rket
dev�rler� konusunda danışmanlık
h�zmet�, doğru ve gen�ş �let�ş�m ağına
er�ş�m g�b� b�rçok h�zmet�
gerçekleşt�r�yoruz.” ded�.
TD-IHK Genel Sekreter� Okan
Özoğlu’nun ardından Avukat Mel�s
Ersöz Koca, Almanya’da Teşv�kler,
Ş�rket Kurulumu ve Çalışma Olanakları
g�b� b�rçok konuda b�lg�lend�rmelerde
bulundu. Sunumların ardından
gerçekleşen soru cevap bölümünün
sonrasında program sona erd�.

Son dönemde en çok üstünde durulan
konuların başında �se sürdürüleb�l�rl�k ve
yeş�l dönüşüm konuları yer alıyor. WCF
Avrupa ve Asya Z�rves�nde de bu konu
üstünde öneml� f�k�r alışver�şler�nde
bulunuldu. B�zler üyeler�m�zle omuz
omuza vererek, bölgem�z�n gel�şmes�,
üyeler�m�z�n �lerlemes� adına öneml�
adımlar atacağımıza �nanıyorum. Burası
s�z�n ev�n�z. İsted�ğ�n�z zaman gel�n,
danışın, b�lg� alın, öner�lerde bulunun.
B�zler de talepler�n�z ve öner�ler�n�z �le
�lg�l� gereken ne �se onu yapalım. Bugün
de burada gerçekleşecek olan sem�ner
oldukça öneml� b�lg�ler barındırıyor.
Ş�md�den herkes �ç�n ufuk açıcı ve faydalı
olması d�lekler�mle.” ded�.

NEDEN TD-IHK?

Başkan Ahmet Çet�n’�n konuşmasının
ardından sem�ner �le �lg�l� �lk sunumu
gerçekleşt�ren TD-IHK Genel Sekreter�
Okan Özoğlu, Türk Alman T�caret
Odası’nın amaçlarından bahsederek,
“Türk�ye �le Almanya arasında ekonom�k
�l�şk�ler�n desteklenmes�, kökleşen
ekonom�k �l�şk�ler� der�nleşt�rme ve
güçlend�rme, Türk�ye’n�n AB üyel�ğ�
konusundak� çabaların desteklenmes�,
karşılıklı olarak yatırımcı çek�lmes�
Odamızın amaçları arasında yer
almaktadır. 
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WCF Avrupa ve Asya Zİrvesİ
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, İstanbul’da gerçekleşt�r�len WCF Avrupa ve
Asya Z�rves�’ne katılım sağladı.

Dünya Odalar Federasyonu (WCF),
Türk�ye Odalar ve Borsalar B�rl�ğ�
(TOBB) Başkanı M. R�fat
H�sarcıklıoğlu’nun ev sah�pl�ğ�nde
düzenlenen toplantıya T.C. Çevre,
Şeh�rc�l�k ve İkl�m Değ�ş�kl�ğ�
Bakanı  Murat Kurum, M�lletlerarası
T�caret Odası (ICC) Başkanı  
Ph�l�ppe Varın, M�lletlerarası
T�caret Odası (ICC) Genel
Sekreter� John W.H. Denton AO ve
62 ülkeden 800 �ş �nsanı katılım
sağladı.

Dünyanın en büyük �ş örgütü
M�lletlerarası T�caret Odası’nın
(ICC) 2024-2026 yol har�tası
değerlend�r�ld�. İş dünyasına
yönel�k değerlend�r�lecek projeler
hakkında f�k�r alışver�ş�nde
bulunuldu.

Z�rve’n�n oldukça ver�ml� geçt�ğ�n�
�fade eden Çerkezköy T�caret ve
Snay� Odası Yönet�m Kurulu
Başkanı Ahmet Çet�n, küresel
anlamda daralmaların yaşandığı
son günlerde �ş dünyasının 
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dayanışma �çer�s�nde olmasının
oldukça öneml� olduğunu �fade
ett�.
İkl�m değ�ş�kl�ğ� ve sürdürüleb�l�rl�k
g�b� küresel sorunların da
gündeme geld�ğ�n� �fade eden
Başkanımız Ahmet Çet�n, bu
konuda atılacak adımların gelecek
adına büyük b�r değer� olacağını
bel�rtt�.

İş dünyasında em�n adımlarla
�lerleyeb�lmek adına
sürdürüleb�l�rl�ğ�n ve kob�lere
yapılması gereken desteğ�n büyük
önem taşıdığını d�le get�ren
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet
Çet�n, KOBİ’ler �ç�n Yeş�l Dönüşüm
ve D�j�tal Dönüşümün b�rb�r�n�den
ayrı tutulamayacak değerde
olduğunu �fade ett�.
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Türkİye İle İş Yapmak

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası’nın üyeler�ne yönel�k eğ�t�mler� devam ed�yor. Üyelerden gelen talepler doğrultusunda
oluşturulan eğ�t�mler kapsamında M�kro İhracat eğ�t�m� gerçekleşt�.

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m Kurulu
Başkanı Ahmet Çet�n, Türk�ye Odalar ve Borsalar
B�rl�ğ�m�z �le Duba� T�caret Odası tarafından İstanbul’da
düzenlenen ve BAE İstanbul Başkonsolosluğu
Konsolosu Saeed Saqer AlMhe�r�, Duba� T�caret Odası
Başkanı ve CEO'su Mohammad Al� Rashed Lootah,
TOBB Başkan Yardımcısı Al� Kapuz ve T�caret Bakan
Yardımcısı Mustafa Tuzcu’nun katılımıyla gerçekleşen
Türk�ye’de İş Yapmak temalı �ş formuna katılım sağladı.
Yen� yatırım fırsatlarının görüşüldüğü forumda, Başkan
Ahmet Çet�n, gerçekleşt�rd�ğ� görüşmelerde üret�m üssü
bölgem�z hakkında b�lg�ler vererek gel�şm�ş
sanay�m�zden bahsett�.
Türk�ye’n�n Duba�'n�n en büyük t�caret ortaklarından b�r�
hal�ne geld�ğ�n� �fade eden Başkanımız Ahmet Çet�n,
Duba� �le b�rçok sektörde gel�şmeye devam eden
yatırım fırsatlarını vurgulayarak, üst düzey yetk�l�ler�n
katıldığı forumun yen� �ş b�rl�kler�n�n önünü açacağına
d�kkat çekt�. Başkan Çet�n, Duba� T�caret Odası
Başkanı ve CEO'su Mohammad Al� Rashed Lootah’ı
Odamıza davet ett�.
Forum sonunda Türk�ye Odalar ve Borsalar B�rl�ğ�m�z
�le Duba� T�caret Odası arasında �şb�rl�ğ� protokolü
�mzalandı. 
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Teşekkür Belgesİ Takdİm Törenİ
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m
Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, Tek�rdağ
Val�l�ğ�m�z koord�nes�nde, Val�m�z Recep
Soytürk’ün katılımı �le düzenlenen “Araç
Bağış Kampanyası Teşekkür Belges� Takd�m
Tören�”ne katılım sağladı.

Emn�yet ve Jandarma Teşk�latı araç bağış
kampanyasına destekler�nden dolayı,
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası adına,
Oda Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n,
teşekkür belges�n� Terk�rdağ Val�s� Recep
Soytürk’ten aldı.

Programa ayrıca Çorlu Kaymakamı Murat
Eren, Çerkezköy Kaymakamı Nazm� Günlü,
Kapaklı Kaymakamı Mustafa Gürdal, İl
Emn�yet Müdürü Ahmet Met�n Turanlı, ÇOSB
Yönet�m Kurulu Başkan Vek�l� Natan
Yakuppur, Çerkezköy İlçe Emn�yet Müdürü
Ceng�z Vatanel, İlçe Jandarma Komutanı
Üsteğmen Muhammed Süleyman Rüzgâr
katıldı.

Emn�yet ve Jandarma teşk�latı araç bağış kampanyasına destekte bulunanlara teşekkür belgeler� Tek�rdağ Val�s� Recep Soytürk
tarafından takd�m ed�ld�.
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Su sorunu İçİn komİsyonlar kurulacak

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n’�n uzun süred�r d�kkat çekt�ğ� Trakya’nın başlıca
sorunları l�stes�nde �lk sıralarda yer alan su sorunu �ç�n çalışmalar başlıyor. Başkan Ahmet Çet�n, “Bölgem�z�n en öneml�
sorunları arasında yer alan yer altı su kaynaklarının azalışını uzun süred�r d�le get�r�yorduk. Yen� adımların atılacak olması umut
ver�c�” ded�.

Ek�m 2024

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n,
göreve geld�ğ� �lk günden bu yana
Çerkezköy, Kapaklı ve Saray başta
olmak üzere bölgen�n başlıca
sorunları ve çözüm öner�ler�n� b�rçok
platformda �fade ett�. Bölgen�n makro
planların oluşturulması, n�tel�kl�
personel sorunu g�b� b�rçok sorunu
çözüm öner�ler� �le b�rl�kte aktaran
Başkan Ahmet Çet�n, bu sorunların �lk
sırasında �se su sorununu
konumlandırdı. Su sorunu �le �lg�l�
çalışmaların başladığını bel�rten
Başkan Ahmet Çet�n, “Bulunduğumuz
konumu b�r sosyal sorumluluk projes�
olarak değerlend�rerek, �lk günden
ber� bölgem�z�n gel�ş�m�ne katkı
sağlayacak çalışmalar
gerçekleşt�r�yoruz. Üyeler�m�z�n
gel�ş�m�ne yönel�k çalışmaları
gerçekleşt�r�rken, üret�m üssü
bölgem�z�n sürdürüleb�l�r kalması ve
yaşamını devam ett�reb�lmes� adına
sorunlarını da çözüm öner�ler� �le
b�rl�kte d�le get�r�yoruz. Göreve
geld�ğ�m�z �lk aylarda Trakya Oda ve
Borsalarını z�yaret ederken,
Trakya’nın su sorunu adına b�rl�k 

sorununun c�dd� sev�yelere ulaştığı
d�le get�rm�şt�k. Sayın Bakanımızın
Tek�rdağ Val�l�ğ� yaptığı dönemde
başlatılan projeler�n devamının
gelmes�n�n gerekt�ğ�n� �fade ett�k.”
ded�.

SU SORUNU KOMİSYONLARI
OLUŞTURALACAK

Açıklamalarını sürdüren Ahmet
Çet�n, “26 Eylül tar�h�nde Tek�rdağ
Oda ve Borsalarımızın talepler� �le;
Tek�rdağ Val�m�z Sayın Recep
Soytürk, Tek�rdağ Büyükşeh�r
Beled�ye Başkanımız,
Tek�rdağ’ımızın M�lletvek�ller�,
Kaymakamımız, İlçe Beled�ye
Başkanlarımız ve Odamız Yönet�m
Kurulu üyeler�n�n katılım sağladığı b�r
�st�şare toplantısı gerçekleşt�rd�k.
Burada okul İnşaatlarının
tamamlanması, mav� yaka eğ�t�m
merkezler�n�n artırılması, ün�vers�te
kampüsler�n�n gel�ş�m� ve yen� vakıf
ün�vers�tes� �ç�n çalışmalara
başlanması, personel eks�kl�ğ�nden
kaynaklı sorunlar, altyapı ve ulaşım
sorunları g�b� b�rçok sorun çözüm
öner�ler� �le b�rl�kte tartışıldı.
Bölgem�zdek� su sorunu �se
toplantımızın doğal gündem maddes�
hal�ne geld�. Burada konu �le �lg�l�
olarak her �lçede su kom�syonlarının
kurulacağı ve aynı zamanda yakın
b�r zaman �çer�s�nde b�lg�lend�rme
toplantısı yapılacağının b�lg�s�n� de
aldık. D�kkatle üstünde durduğumuz,
üstüne basa basa d�le get�rd�ğ�m�z
sorun �le �lg�l� farkındalık oluşturmuş
olmak, bu konuya d�kkat çekeb�lm�ş
olmak b�z� mutlu etm�şt�r. Çerkezköy
T�caret ve Sanay� Odası olarak b�zler
de bu konuda üstümüze düşen b�r
görev varsa gereğ�n� yapmaya
hazırız. Bölgem�z�n sorunlarını
çözüm öner�ler� �le b�rl�kte d�le
get�rmeye, sürdürüleb�l�r b�r yaşam
�ç�n çalışmaya, üretmeye,
üyeler�m�ze destek olmaya devam
edeceğ�z.” �fadeler�n� kullandı.

olmamız gerekt�ğ�n� Oda ve Borsa
Başkanlarımız �le paylaşmıştık.
Val�l�ğ�m�z �le yaptığımız toplantılarda,
s�yas�ler�n z�yaretler�nde ve Ankara
z�yaretler�m�zde bölgem�z�n sorunlarını
aktarırken su sorununu 1. Sıraya aldık.
Daha önce b�rçok kez d�le get�rd�ğ�m�z
g�b� yer altı su kaynaklarımız günden
güne azalıyor. Şu an 550 metrelerden
su çıkartılıyor. 650 metrede tuzlu su �le
karşılaşıyoruz. Talepler�m�z
doğrultusunda Namık Kemal
Ün�vers�tem�z tarafından yapılan
araştırmalarda Trakya’nın yer altı
sularının yüzde 85’�n�n tükend�ğ�
bel�rt�ld�. Bu b�r alarmdır. Önlemler
alınmazsa yaklaşık 9 yıl �çer�s�nde
burada büyük sorunlar �le karşı
karşıya kalacağız. Bu da tehl�ke
sınırının eş�ğ�nde olduğumuzun
gösterges�. Bu kapsamdak�
çalışmalarımızı b�rçok kez d�le get�rd�k.
En son Türk�ye Odalar ve Borsalar
B�rl�ğ�m�zde TOBB Başkanımız Sayın
M. R�fat H�sarcıklıoğlu’nun ev
sah�pl�ğ�nde, İç İşler� Bakanımız Al�
Yerl�kaya’nın katılımı �le gerçekleşen
�st�şare toplantımızda da bölgem�zde
su 
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KASIM 2024 İSTATİSTİKLERİ

36 Adet Kapas�te Raporu

27 Adet Ekspert�z Raporu

43 Adet K Belges�

86 Adet

625 Adet Faal�yet Belges�

Sayısal Takograf116 Adet

Yen� Üye

2519 Adet Dolaşım Belges�


